

The Path to World Coffee Champion starts right HERE
發掘港咖啡新星 衝擊世界冠軍



If you serve coffee at your place, or you're a coffee aficionado, Hong Kong Latte Art Championship x Coffee in Good Spirits Championship is the one-of-a-kind event at Restaurant & Bar Hong Kong X Gourmet Asia that you should not miss! Co-organised with Hong Kong Specialty Coffee Association, the competitions will select the next coffee master who will be entitled an entry ticket to compete in the World Competition.

如果你的店鋪提供咖啡，或者你是咖啡愛好者，便不能錯過香港餐飲展X亞洲高端食品展獨一無二的香港咖啡調酒大賽X香港咖啡拉花大賽！比賽與香港精品咖啡協會合辦，將選出最別具匠心的咖啡大師代表香港參加世界大賽，在全球舞台展示創新飲料配方！

Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 香港咖啡調酒大賽



The competition challenges barista/ barkeeper's mixology skills in a setting where coffee and alcohol go perfectly together, showcasing exceptional techniques and creativity to blend flavours. 考驗參賽者的創意及咖啡調酒技巧，在限時內炮製出兩者完美融合的风味特飲。

Hong Kong Latte Art Championship 香港咖啡拉花大賽



Baristas will be tested on artistic expression in milk drinks, presenting their most intricate and visually appealing latte art designs to win judges' heart. 考驗咖啡師如何用嫺熟的拉花技藝，為咖啡傾注巧思，創造出最細膩、最精美、最具衝擊力的拉花圖案。

Explore the hottest coffee crazes and trends to look out for in the coffee industry while immerse yourself in the visual beauty, flavours and aromas brought by talented baristas!

投入咖啡熱潮，探索咖啡市場發展趨勢，並享受參賽咖啡師帶來的視覺、嗅覺和味覺三重刺激!

Register As Visitor
 買家預先登記

Sponsors

Coffee Bean Sponsor



C LAB ROASTERY LTD

Complete with integrated afterburner to reduce emissions, management software, cooling tank and chaff extractor system with an easy collection bin, all incorporated into the roaster.

帶有獨立增壓的燃燒室，可以同時加熱熱風和燃燒尾氣。循環熱利用技術，節省40%天然氣消耗。PLC自動控制系統，獨立冷卻風機，提供穩定的加熱環境。無煙無色無污染。

Coffee Cup Sponsor



LOVERAMICS

Loveramics is an internationally recognised ceramics brand, synonymous with quality and craftsmanship. We provide well designed professional coffee and tableware to food loving customers in an artisanal environment with a professional voice.

愛陶樂，國際認可的陶瓷品牌，高品質與手工藝的代名詞。我們用產品來詮釋我們對餐飲及咖啡文化的感受與理解，並熱切期盼我們的產品能夠提升人們的餐飲體驗

Espresso Machine Sponsor



HOLISTIC COFFEE CO LTD

Coffee Roasting Since 2008. 始於2008年的本地烘焙商，從產地採購咖啡生豆，提供優質的咖啡豆。Coffee Roasting Since 2008.

Fresh Milk Sponsor



CP-MEJI

CP-Meiji is one of the largest manufacturers and distributors of dairy products in Singapore and Thailand. CP-Meiji was founded as a joint venture between Charoen Pokphand Group, a leading Agro-Industrial and Food Conglomerate, and Meiji, Japan's leader in pasteurized milk market with proprietary world class manufacturing technology.

CP-Meiji 是新加坡和泰國最大的乳製品製造商和分銷商之一。CP-Meiji 是由泰國最領先的農業工業和食品集團 Charoen Pokphand Group 與日本 pasteurized milk 市場領先者，擁有世界一流的專有製造技術的明治集團合資成立的。

Espresso Grinder & Filter Grinder Sponsor



G.M.P. INDUSTRIAL COMPANY LIMITED

WPM machines are hand built under the best quality of manufacturing. Our innovative design and technologies enhance home coffee brewing like a professional. WPM產品做工細緻，質量高超，先進設計和技術融合把家用咖啡機提升至專業水平。

Plant Milk Sponsor (Exclusive)



OATLY HONG KONG HOLDING LIMITED

Favourite of all baristas and non-baristas, Oatly Oat Drink Barista Edition is world's popular oat milk, specially formulated to produce fine foam and create meticulous latte art.

Oatly咖啡師燕麥奶是風靡全球、專為製造棉泡及咖啡拉花而設的植物奶。

Register As Visitor
 買家預先登記